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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Mikor történik meg a Balatoni kerékpáros körút fejlesztése, az úthálózat bővítése?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A természetjáró és kerékpáros turizmus, úthálózat és közlekedés fejlesztésével összefügg ő
kormányzati feladatokról szóló 1364/2011 . (XI.8 .) Korm. határozat tartalmazza, hogy a
Kormány kiemelt állami fejlesztésnek tekinti a Budapest-Balaton kerékpáros útvona l
kiépítését, valamint a Balatoni kerékpáros körút komplex min őségi fejlesztését . Ennek
érdekében már 2012 . január 15 . határidővel készült egy projektkoncepció is. A kivitelezés a
jelenlegi ütemterv szerint talán az évtized végére fejez ődik be, annak ellenére, hogy egy
korábbi megvalósítási ütemterv szerint a teljes beruházás befejezését 2014 . évre tervezték.

Tisztelt Miniszter Úr! A Balaton régió turisztikai vonzerejének növelése sürget ő feladat,
hiszen láttuk, hogy 2014 . évben a hazai turisztikai régiók közül a Balaton a legalacsonyabb
növekedést érte el a turizmus növekedésében, a külföldi vendégéjszakák száma pedig
csökkent az előző évi adatokhoz képest .

So .3 nIrományszám :



Kérdezem tehát, mikorra várható, hogy elkészül a Balatoni kerékpáros körút fejlesztése és a z
úthálózat bővítése? Mi akadályozta a Kormányt a kivitelezésben, hogy mégsem készült e l
2014-ben a kerékpárút fejlesztés? Miért kell várni a beruházás megvalósulásával a jelenleg i
tervek szerint akár 2020-ig is? Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy ez a beruházá s
mihamarabb elkezdődjön és befejez ődjön, hogy a Balaton régió minél el őbb profitálhasson a
kerékpáros turizmus várható fejl ődésébő l?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . június 4 .

Tisztelettel :

Kepli Lajo s
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